
استان فارس 
کازرون

امام جمعه کازرون مطرح کرد؛

حمایت از حرکت انقلابی هیئت امنای 
دانشگاه آزاد اسلامی

امام جمعه کازرون گفت: از حرکت انقلابی رئیس هیئت مؤسس و امنا در 
دانشگاه آزاد اسلامی حمایت می کنیم.

به گزارش خبرنگار خبرگزاری آنا، حجت الاسلام محمد خرسند در جمع 
نمازگزاران دانشگاه آزاد اسلامی واحد کازرون و در مراسم محفل انس 
با قرآن این دانشگاه با بیان اینکه دانشگاه آزاد اسلامی از برکات انقلاب 
مؤسسه  اسلامی  آزاد  دانشگاه  گفت:  است،  )ره(  امام  یادگار حضرت  و 
ایشان  مادی  و  معنوی  هدیه  با  که  است  پایداری  و  ارزشمند  آموزشی 

راه اندازی و اکنون هم مورد توجه و حمایت مقام معظم رهبری است.
امام جمعه کازرون اظهار کرد: دانشگاه آزاد اسلامی یک مؤسسه علمی 
حضور  با  نیست.  گروهی  و  حزب  فرد،  هیچ  به  مربوط  و  بوده  مستقل 
ولایتی که فردی میانه رو و منطقی است و در رأس این دانشگاه قرار دارد، 
هزینه های دانشگاه مورد حسابرسی شفاف و تحت کنترل قرار می گیرد و 

امیدواریم که در مسیر گسترش علم و پژوهش گام بردارد.
از ولایتی  اسلامی  نمایندگان مجلس شورای  امام جمعه کازرون حمایت 
آینده  اسلامی  آزاد  دانشگاه  گفت:  و  دانست  موقع  به  و  منطقی  بجا،  را 
درخشانی دارد و با مدیریت جدید امیدوارم مشکل بیمارستان امام علی )ع( 

کازرون هم برطرف شود.
خرسند گفت: اوایل انقلاب رفتن به دانشگاه برای جوانان آرزویی دست 
نیافتنی بود و بنده خودم در آن زمان برای شرکت در آزمون سراسری 
برای  بودم و حتی  رو  روبه  زیادی  با مشکلات  تحصیل  ادامه  و  دانشگاه 
شرکت در آزمون به استان های دیگر می رفتم. در واقع درصد بالایی از 

جوانان از نعمت تحصیلات دانشگاهی محروم بودند.
وی با توجه به پیشنهاد آیت الله هاشمی رفسنجانی مبنی بر نیاز آموزشی 
مساعد  نظر  با  اظهار کرد:  علوم  وزارت  کنار  در  مؤسسه  به یک  کشور 
و حمایت مالی معنوی حضرت امام )ره( دانشگاه آزاد راه اندازی و در 
امروز هم مورد  یافت و  توسعه  سراسر کشور و شهرستان ها گسترش و 

حمایت مقام معظم رهبری و مسئولان نظام است.
خرسند گفت: »دانشگاه آزاد اسلامی با حمایت رهبری و مرحوم هاشمی و 
اردبیلی که زحمات زیادی در راه اندازی و گسترش آن داشته اند- موجب 
انگیزه مردم به ادامه تحصیلات تکمیلی شده است و درصد بالایی از مردم 
در این دانشگاه فارغ التحصیل و در راستای خدمت به جامعه مشغول هستند.

با همکاری کانون تسهیل گران خانه امید بهزیستی کازرون 
صورت گرفت؛

برپایی ضیافت افطاری مددجویان بهزیستی 
در کازرون

با همکاری کانون تسهیل گران خانه  بهزیستی  افطاری مددجویان  ضیافت 
امید بهزیستی کازرون برپا شد.

به گزارش روابط عمومی اداره بهزیستی شهرستان کازرون، برپایی سفره 
افطاری جهت 30 نفر از مددجویان و توان خواهان تحت پوشش روستای 
ابوعلی از توابع شهرستان کازرون با حضور عباس حسین پور رئیس اداره، 
مرجان آفریننده، مریم سجادی کارشناسان توانبخشی، زینب دهقان، زینب 
رحمانی تسهیل گران محلی، شورای توانبخشی روستای ابوعلی در حسینیه 
و کمک  امید  تسهیل گران  کانون  همکاری  با  و  )ع(  ابوالفضل  حضرت 
خیّرین روستای ابوعلی در نشستی صمیمی با مددجویان برگزار گردید. 
در پایان پس از اقامه نماز جماعت مغرب و عشا مددجویان و توانخواهان 
روزه خود را در یک جمع صمیمی افطار کردند. یاد آور می شود در این 
نقدی  هدایای  با  پوشش  تحت  مددجویان  از  نفر  دو  از  ضیافت،  مراسم 

تجلیل شد.

رئیس مرکز جهاد کشاورزی شاپور بخش چنارشاهیجان

 در گفتگو با طلوع:

با تغییر الگوی کشت، تهدید کم آبی و اشتغال 
را به فرصت تبدیل کنیم

سرویس خبری/ ایمان احمدی:رئیس مرکز جهاد کشاورزی شاپور بخش 
چنارشاهیجان گفت: با توجه به مشکل کم آبی و اشتغال با تغییر الگوی 

کشت می توانیم این تهدیدها را به فرصت تبدیل کنیم.
به  اشاره  با  قائمیه،  در  طلوع  خبرنگار  با  گفتگو  در  هوشمندی  مجتبی 
الگوی کشت  مشکل کم آبی و مشکل اشتغال در روستاها و لزوم تغییر 
اظهار داشت: اگر بخواهیم در صنعت کشاورزی پیشرفت کنیم باید زمینه 
نوآوری را در این صنعت بوجود آوریم که با توجه به اقلیم خشک و نیمه 
خشک و کم آبی شهرستان و بخش چنارشاهیجان بهتر است به جای کشت 
محصولات پرآب با تغییر الگوی کشت و کاشت محصولاتی جایگزین 

که آب کمی مصرف می کنند مثل گیاهان دارویی، تهدیدهای کم آبی و 
اشتغال را به فرصت تبدیل کنیم.

دقیق  ریزی  برنامه  در  را  منطقه  این  کشاورزی  کردن  اقتصادی تر  وی 
و  دانست  کشت  الگوی  تغییر  و  گلخانه ای  کشت های  توسعه  زمینه  در 
تأکید کرد: از مهم ترین راهکارها برای اقتصادی کردن بخش کشاورزی 
الگوی کشت، توسعه کشت های  ترویج تنوع کشت محصولات، اصلاح 

استراتژیک از جمله کلزا، کنجد و دانه های روغنی است.
اینکه  بیان  با  چنارشاهیجان  بخش  شاپور  کشاورزی  جهاد  مرکز  رئیس 
برای اولین بار در این مرکز حدود پنج هکتار کشت گلخانه ای شناسایی 
میزان مصرف کمتر  با  افزود: کشت گلخانه ای  اقدام داریم،  و در دست 
آب نسبت به کشت آزاد و اینکه در این نوع کشت چون محصولات به 
کمتری  شیمیایی  نهاده های  دیگر  و  سموم  از  است  شده  کنترل  صورت 
استفاده می شود در نتیجه محصولاتی سالم تر نسبت به کشت آزاد خواهد 
داشت، همچنین درآمد این نوع کشت به مراتب بیشتر و حدود چهار برابر 

کشت آزاد نصیب کشاوز خواهد کرد.

مختلف  زمینه های  در  ترویجی  آموزشی  گارگاه   70 برگزاری  از  وی 
برای کشاورزان  طیور  و  دام  و  نباتات  مکانیزاسیون، حفظ  باغی  زراعی، 
و بهره برداران خبر داد و افزود: ترویج کشت های گلخانه ای و گیاهان 
دارویی مثل کشت »به لیمو« در حدود یک هکتار برای اولین بار در سطح 
شهرستان کازرون و کشت »گلایول« حدود سه هکتار برای اولین بار در 

سطح بخش چنارشاهیجان صورت گرفته است.
هوشمندی با بیان اینکه به کشاورزان این بخش آگاهی لازم در خصوص 
توسعه کشت دانه های روغنی مثل کلزا به عنوان کشت های استراتژیک 
و اینکه باعث کاهش وابستگی ها به خارج می شود داده شده است، اظهار 
و  آمده  عمل  به  لازم  حمایت های  مرکز  این  در  کلزاکاران  از  کرد: 
کشاورزان نسبت به کشت این محصول انگیزه لازم را به دست آورده اند 
و برای اولین بار در سطح این مرکز به سطح زیر کشت 30 هکتار کلزا 

رسیدیم.
انجام  از  چنارشاهیجان  بخش  شاپور  کشاورزی  جهاد  مرکز  رئیس 
جمع آوری  و  کشاورزی  بندی  پهنه  جامع  مدیریت  طرح  از  درصد   95
اطلاعات بهره برداران و کشاورزان زراعی، باغی و دام وطیور بخش شاپور 
)انارستان( خبر داد و هدف از راه اندازی آن را ثبت اطلاعات بهره بردارانَ، 
توسط  کشاورزی  مراکز  و  ترویج  حوزه  فعالیت های  و  بهره برداری ها 

مروجان در راستای اجرایی شدن نظام نوین ترویج عنوان کرد.

لارستان
رئیس اداره راه و شهرسازی گراش خبر داد؛

ساماندهی تقاطع سه راهی آرد لارستان

آرد  راهی  سه  تقاطع  ساماندهی  از  گراش  شهرسازی  و  راه  اداره  رئیس 
لارستان خبر داد.

محمدباقر  لارستان،  وشهرسازی  راه  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
تنهایی پور رئیس اداره راه وشهرسازی گراش از سازماندهی در تقاطع سه 

راهی آرد خبر داد.
چهار  مشترک  نقطه ی  آرد  راهی  سه  تقاطع  اینکه:  بیان  با  پور  تنهایی 
شهرستان است، افزود: ساماندهی در این تقاطع ازجمله اقداماتی بود که در 
جهت بهبود کیفی شدن جاده های ارتباطی در حوزه ی استحفاظی اداره ی 

گراش صورت گرفت.
انتظار  پارکینگ  تعریض  سرعت،  افزایش  باند  احداث  کرد:  عنوان  وی 
از 10 هزار مترمکعب و  بیش  با حجم خاکریزی  باند کاهش سرعت  و 
مقدار 920 تن آسفالت زمینه ی ترددی ایمن تر را در این محور به وجود 

آورده است.
تقاطع،  این  تکمیل  و  رفع  از  پس  که  بود  طبیعی  داد:  ادامه  پور  تنهایی 
نیازمندی های مربوط به ایمن سازی نیز باید صورت می گرفت و در این 
 2 طول  به  زن  چشمک  چراغ  علائم،  انواع  نصب  کشی،  خط  خصوص 

کیلومتر در راستای ساماندهی این تقاطع صورت پذیرفت.

کوار
در شهرستان کوار صورت گرفت؛

تعطیلی 4 مرکز عرضه لبنیات
غذایی  مواد  توزیع  و  تهیه  مراکز  بر  نظارت  و  تشدید  طرح  راستای  در 
سنتی، چهار مرکز عرضه لبنیات سنتی با حضور کارشناسان بهداشت محیط 

شهرستان کوار تعطیل شد.
کارشناس  موسوی«  الدین  »سیدجلال  شیراز،  در  دا«  »وب  گزارش  به 
به  توجه  گفت:  کوار،  درمان  و  بهداشت  شبکه  محیط  بهداشت  مسئول 

سلامت غذایی شهروندان بسیار حائز اهمیت و از رسالت های اصلی شبکه 
بهداشت و درمان این شهرستان است.

او افزود: چهار واحد لبنیات فروشی متخلف از مقررات بهداشتی پس از 
انجام مراحل قانونی از سوی بهداشت محیط و بازرسان مرکز خدمات جامع 

سلامت امیرالمؤمنین )ع( تعطیل شد.
ارتقای  و  تأمین سلامت مصرف کنندگان  راستای  داد: رد  ادامه  موسوی 
و  غذایی  مواد  توزیع  و  تهیه  مراکز  تمامی  غذایی،  کیفی  شاخص های 
کیفیت محصولات غذایی مورد ارزیابی قرار می گیرد و در صورت مشاهده 

تخلف بهداشتی با متخلفان طبق قانون رفتار جدی صورت می گیرد.
این کارشناس مسئول بهداشت محیط هدف از برخورد با عرضه کنندگان 

مواد غذایی را افزایش ایمنی مواد غذایی در سطح شهرستان عنوان کرد.

جهرم
از سوی رئیس دانشگاه جهرم انجام شد؛

انتصاب رئیس گروه کارآفرینی و ارتباط با 
صنعت دانشگاه جهرم

طی حکم از سوی رئیس دانشگاه جهرم، سعید رحمانیان به عنوان رئیس 
گروه کارآفرینی و ارتباط با صنعت این دانشگاه منصوب شد.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه جهرم: در حکمی از سوی مسعود نادریان 
رئیس دانشگاه جهرم، سعید رحمانیان عضو هیئت علمی دانشگاه به سمت 

رئیس گروه کارآفرینی و ارتباط با صنعت دانشگاه جهرم منصوب شد.
با  است:  آمده  به سعید رحمانیان  دانشگاه جهرم خطاب  رئیس  در حکم، 
اتکال به خداوند متعال و با استفاده از برنامه راهبردی دانشگاه و همچنین 
محوله  وظایف  انجام  در  علمی  هیئت  اعضای  توانمندی  از  مندی  بهره  با 

موفق باشید.

استان بوشهر
با حضور نمایندگان شرکت توانیر و مدیران عامل صنعت برق 

استان های فارس و بوشهر انجام شد؛

 برپایی جلسه کاهش پیک بار
 به میزبانی برق فارس

مشترکین  همکاری  جلب  و  مصرف  مدیریت  موضوع  اهمیت  به  نظر 
صنعتی، جلسه کاهش پیک بار با حضور صادقی سرپرست دفتر نظارت 
مشترکین  دفتر خدمات  رئیس گروه  توانیر، گودرزی  توزیع شرکت  بر 
شرکت توانیر، اسد پور و نوری کارشناسان دفاتر یادشده و مدیران عامل 
برق  شرکت  کنفرانس  درسالن  بوشهر  و  فارس  برق  صنعت  معاونین  و 

منطقه ای فارس برگزار گردید.
عبدالعزیز  فارس  منطقه ای  برق  شرکت  عمومی  روابط  دفتر  گزارش  به 
کریمی مدیر عامل این شرکت در ابتدای سخنان خود اجرای برنامه های 
با مدیریت مصرف را بسیار مهم دانست و افزود: یکی از مسائل  مرتبط 
مهمی که امروز صنعت برق کشور با آن مواجه است اجرای برنامه ها و 
مسائل مرتبط با کاهش پیک بار و مدیریت مصرف است لذا مسئولین امر 

باید با حساسیت تمام آن را دنبال کنند.
وی یاد آور شد: اگر چه این مبحث در سال های گذشته نیز مطرح می شد 
اما به عنوان یک اولویت و باور جدی در ذهن مدیران قرار نداشت چرا 
که سیاست های حاکم برصنعت برق کشور، تلاش در جهت توسعه بود بر 
همین اساس رویکرد برنامه ریزان نیز به سمت کارهای توسعه ای جریان 
یافت. امروز فرآیندها تغییر کرده و نشان دهنده این است که این باور 

شکل گرفته و به مصرف بهینه که تأثیر گذار است توجه شده است.
از مباحث مهم و جدی در  بهره وری را  افزایش  مدیر عامل برق فارس 
مسیر پیشرفت کشور خواند و گفت: هر اقدامی که مشترکین انجام دهند 
نیاز صنعت  یابد مورد  افزایش  انرژی  از  استفاده  راندمان  بهره وری و  تا 

برق کشور است.
صنعت  عملکرد  امیدواری،  اظهار  ضمن  خود  سخنان  پایان  در  کریمی 
برق کشور در خصوص مدیریت مصرف را مثبت ارزیابی کرد و افزود: 
وزارت نیرو در بخش مدیریت مصرف کارهای شایسته ای انجام داده است، 
انشاءالله روزی تمام مجموعه صنعت برق شاهد این خواهند بود که اجرای 

برنامه های مدیریت مصرف با نگاه به متقاضیان شکوفاتر خواهد شد.

استان خوزستان 
رئیس اداره ورزش و جوانان شادگان:

توسعه فضاهای ورزشی ویژه بانوان در 
شادگان ضروری است

رئیس اداره ورزش و جوانان شادگان بر لزوم توسعه فضاهای ورزشی ویژه 
بانوان در شهرستان تأکید کرد.

کرد:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در  آمله  خلیل  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
متأسفانه ورزش بانوان در این شهرستان با مشکلات عدیده ای مواجه است 

که این امر باید بررسی و برطرف شود.
و  نشاط  افزایش  برای  بانوان  ویژه  ورزشی  فضاهای  توسعه  افزود:  وی 

شادابی جامعه و تضمین سلامت مردم ضروری است.

از  شادگانی  بانوان  داد:  ادامه  شادگان  جوانان  و  ورزش  اداره  رئیس 
ایجاد  نیازمند  آنها  شکوفایی  که  برخوردارند  ورزشی  خوب  استعدادهای 

فضاهای مناسب ورزشی است که همت مسئولان را می طلبد.
وی در ادامه ضمن تأکید بر همگانی شدن ورزش در جامعه، بر لزوم ایجاد 
بستر و امکانات مناسب برای توسعه ورزش بانوان در شهرستان شادگان 

تأکید کرد.

استان هرمزگان 
مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان خبر داد؛

ساخت شهرک ویلایی 350 هکتاری در 
حاشیه شهر بندرعباس

مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان گفت: 350 هکتار زمین در حاشیه شهر 
بندرعباس برای ساخت خانه های ویلایی مشخص شده است.

کار  افزود:  خبر  این  تشریح  در  شیری  غلامحسین  ایرنا،  گزارش  به 
قطعه بندی و فاز بندی این زمین ها انجام شده و بزودی فراخوان واگذاری 

این زمین ها اعلام می شود.
وی بیان داشت: در مرحله نخست هر متر زمین با قیمت 450 هزار تومان 
بعدی واگذاری ها،  تا 10 واگذار می شود و در مراحل  پنج  به دهک های 

قیمت زمین افزایش می یابد.
وی اظهارکرد: برای برق رسانی شهرک ویلایی 60 میلیارد تومان هزینه 
شده و همچنین 48 کیلومتر خیابان و 160 کیلومتر جدول کشی در شهرک 

ویلایی اجرا می شود. 
مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان گفت: در این منطقه 16 هکتار دریاچه 

و کاشت انواع گونه های گیاهی بومی در دستور کار است.
شیری افزود: از محل فروش این زمین ها، اعتبار مورد نیاز برای بهسازی و 

ساماندهی بافت های فرسوده در دستور کار قرار می گیرد.
کارمندان  برای  همچنین  اظهارکرد:  هرمزگان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
دولتی، 150 هکتار زمین در جنوب آزاد راه خلیج فارس شهر بندرعباس با 
اعتبار 129 میلیارد تومان مشخص شده و کارمندان می توانند با ارائه حکم 
کارگزینی این زمین ها را با قیمت هر متر مربع 250 هزار تومان تحویل 

بگیرند.
مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان با اشاره به اینکه این طرح در 10 شهر 
دیگر استان هم انجام می شود، گفت: هر 250 متر زمین به چهار خانوار 

برای ساخت تحویل داده می شود.
شهر بندرعباس هفت هزار هکتار مساحت دارد که 43 درصد آن را بافت 

فرسوده و سکونتگاه های غیر رسمی تشکیل می دهد.
براساس نتایج اعلام شده از سرشماری عمومی نفوس و مسکن سال 95، 
هرمزگان دارای یک میلیون و 766 هزار و 415 نفر بوده که از این میزان 

افزون بر 500 هزار نفر جمعیت در شهر بندرعباس ساکن هستند.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
مدیرکل کمیته امداد کهگیلویه و بویراحمد خبر داد

 اجرای 95 طرح عمرانی از محل زکات
 در کهگیلویه و بویراحمد

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی کهگیلویه و بویراحمد گفت که 95 طرح 
عمرانی از جمله احداث و تعمیرات مسکن مددجویی، مسجد و حسینیه از 

محل زکات مردم استان ساخته شده است.
به گزارش ایرنا فرید محبی در نشست شورای زکات استان اظهار داشت: 
از محل جمع آوری زکات از ابتدای سال گذشته تاکنون 151 مورد خدمت 

به مددجویان ارائه شده است. 
وی بیان کرد: از سال گذشته تاکنون 13 میلیارد و 465 میلیون ریال زکات 

در این استان جمع آوری شد. 
محبی عنوان کرد: زکات جمع آوری شده بیشتر در خصوص کمک هزینه 
جهیزیه، درمان بیماران، کمک هزینه تحصیلی، مسکن و اشتغال مددجویان 

هزینه شده است. 
کهگیلویه و بویراحمد 713 هزار نفر جمعیت دارد که حدود 90 هزار نفر 

از این جمعیت زیر پوشش کمیته امداد هستند.

مدیرکل ورزش و جوانان کهگیلویه و بویراحمد عنوان کرد؛

توسعه رشته کوهنوردی اولویت مهم ورزش و جوانان کهگیلویه و بویراحمد
به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری و اطلاع رسانی اداره کل ورزش و جوانان استان کهگیلویه وبویراحمد، علوی مدیرکل ورزش و 

جوانان کهگیلویه و بویراحمد گفت: توسعه رشته کوهنوردی اولویت مهم ورزش و جوانان کهگیلویه و بویراحمد است.
به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری و اطلاع رسانی اداره کل ورزش و جوانان استان کهگیلویه وبویراحمد، سید محمدتقی علوی در 
مجمع انتخاباتی هیئت کوهنوردی استان کهگیلویه و بویراحمد  که با حضور رئیس فدراسیون برگزار شد، اظهار کرد: اتفاق خوبی با حضور 
چهار کاندیدا خواهد افتاد. مدیرکل ورزش و جوانان کهگیلویه و بویراحمد گفت: برگزاری این مجمع ها باعث رشد ورزش استان خواهد شد 

که امیدواریم با درایت و تجربه اعضای مجمع بتوانیم این رشته ورزشی را در استان توسعه بیشتری دهیم.
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